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Zápis ze 4. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  konané 25.4. 

2017 v Praze na Strahově  
 

přítomni:   J. Boháč , M. Doktor, P.Náprstek, P. Mokrý  
hosté: Z. Krpata,  P. Hottmar T. Ježek 
omluven: P. Bednář, P. Šebesta   

  

1. Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  
 

□ 

 

 Hodnocení M-ČR dlouhé tratě - Z. Krpata seznámil výbor s hodnocením M-ČR dlouhé tratě v Ústí nad 

Labem. Přes nepřízeň počasí (zima, vítr, déšť) je práce pořadatele závodu hodnocena dobře. Zásadní 

připomínky od technického delegáta, rozhodčích a zástupců oddílů nebyly. Drobnosti projednal předseda 

STK na místě s ředitelem závodu.  Záchranná služba (místní hasiči) počtem člunů s posádkami 

v dostatečném počtu. Celkově na dobré úrovni i přes „klasické“ problémy s pohybem záchranářů po vodě 

mimo zásah (vlny) a manipulace s potopenými loděmi. Nutné provádět opakované školení. STK příště upraví 

časový pořad s přihlédnutím k možnosti dopingové kontroly. 
 

□ 

 

Pravidla rychlostní kanoistiky – potvrzeno zveřejnění pravidel včetně soutěžních směrnic, platná od 1.4. 

2017 a jsou dostupná na webu kanoe.cz    
 

□ 

 

Příprava I.NZ - Z. Krpata podal informaci o stavu příprav. Jednal s vedením národního olympijského centra 

Labe aréna Račice o cenové nabídce služeb pro uspořádání závodů. Rozsah služeb není stále dořešen, bude 

dále jednáno. Proběhla kontrola startovacího zařízení. Požadavek na změnu úhlu reproduktorů na řadě 

v loňském roce používané na startu 1 km nebyl proveden. Bude projednána možnost provedení úprav u 

externí firmy.                                                                                Ú-1/4/17:  Z. Krpata, P. Šebesta                                                                                                                               

                                                                                                                  T: 23.5. 2017 

 
                                  

 
□ 

 

Přestupy závodníků – projednána záležitost přestupů, kdy nedošlo k dohodě mezi oddíly. STK projednala na 

svém zasedání 25. 4. 2017 rozporovaný přestup pěti mladých závodníků z Kanoistického klubu Olomouc 

(OLO) do klubu Kanál vodních sportů Olomouc (VSO). Mezi oddíly nedošlo k dohodě o úhradě 

výchovného. Výbor vzal na vědomí návrh STK – oddíl VSO doplatí adekvátní část členských příspěvků za 

přestupující závodníky, sportovci materiál, který měli v původním oddíle v užívání. Výši odstupného za 

každého přestupujícího sportovce Registrační řád ČSK neřeší, musí dojít k dohodě mezi oběma oddíly. 

V případě nedohody potvrdí oddíly rozdílné stanovisko do 15 dnů v písemné podobě na ČSK. Následně STK 

rozhodne o přestupech s konečnou platností. Výbor postup STK schválil. Z. Krpata bude oba oddíly o 

informovat dopisem.                                                                      Ú-2/4/17:  Z. Krpata                                                                                                                              

                                                                                                                   T: 23.5. 2017  

  
 

□ 

 
Porušování řádů ČSK – projednán rostoucí problém přihlašování sportovců na závody ze strany klubů, aniž 

by závodníci byli registrováni v ČSK. Byla projednána možná řešení účasti neregistrovaných závodníků 

v rámci závodů ČSK. Ve vypsaných kategoriích podle pravidel ČSK musí startovat pouze závodníci 

s registrací v ČSK a pořadatelé i přihlašovatelé toto musí respektovat. Za přihlašování neregistrovaných 

sportovců do standardních kategorií hrozí přihlašujícímu oddílu disciplinární postih a výbor sekce může 

rozhodnout o snížení či nevyplacení svazových příspěvků oddílu. STK připraví informaci a rozešle všem 

oddílům.  

 

□ 

 

Řešení oddílových neshod – výbor vzal na vědomí informaci STK o projednávaných sporech uvnitř 

konkrétních oddílů (Litovel) s tím, že ČSK není oprávněn zasahovat ve vnitřních sporech v členských 

subjektech. V případě zpochybněných požadavků na registraci nebo zrušení registrace v ČSK se může ČSK 

pokusit informace ověřit v členském oddílu / klubu, než registraci či její změny provede. ČSK je však 

povinen reagovat na řádně vznesené požadavky statutárních zástupců členských klubů ČSK (dle údajů 

v rejstříku spolků).  Z Krpata připraví dopis k jednotlivým projednávaným případům.  

                                                                                                         Ú-3/4/17:  Z. Krpata                                                                                                                              

                                                                                                                    T: 23.5. 2017 
 

□ 
 

Úkol - 4/1/17 trvá – Dodavatel SW na zpracování závodů - firma SPORTIS předvede rolovací systému 

obrazovek v depu a u věže, při prvním NZ. Pokud bude funkční, budou nahrazeny dosud používané 
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nástěnky. Z. Krpata jednal s jedním z možných  dodavatelů streamovaných webových přenosů závodů 

z Račic. Oslovená firma, se s rozsahem požadavků a technickými možnostmi seznámí při I.NZ a následně 

předloží cenovou nabídku. Výbor doporučil realizovat v roce 2017 zpracování jednoho závodu 

(pravděpodobně MČR krátké tratě), a na základě získaných zkušeností rozhodnout o dalším přístupu.  

 

□ 
 

Projekt seriálů lokálních závodů mládeže – projekt lokálních dlouhodobých soutěží pro mládež 

(Západočeská Golden League, Velkomoravská liga, Labsko-Orlický pohár, Vlajka Prahy), zpracovaný J. 

Boháčem a Z. Krpatou obdržel od ČOV podporu ve výši 500 000,- Kč s možností čerpat v průběhu 3 let. 

Návrh manuálu využití prostředků navrhne Z. Krpata a po projednání s J. Boháčem předloží výboru. 

                                                                                                      Ú-1/3/17: Z. Krpata, J.Boháč                                                                                                                               

                                                                                                                  T: prodloužen do T: 23.5. 2017 

 

 

1.     2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 

□ VT Oboz – P. Hottmar informoval o dobrém průběhu prvního, již ukončeného soustředění SCM na Obozu, a 

o aktuálním průběhu druhé akce. Se zájmem se setkala přednáška Prof. L.Vítka o stravování sportovců, 

stejná přednáška je připravena i pro probíhající soustředění. Vedoucím akcí je trenér J. Andrlík, využívá 

pomoci osobních trenérů, zodpovědných za jednotlivé tréninkové skupiny. Jsou prováděny kontroly 

tréninkových deníků, jejichž vedení je pro členy SCM povinné a je jednou z podmínek pro přiznání finanční 

podpory. Na příští schůzi výboru bude prezentována zpráva o vedení tréninkových deníků. 

                                                                                                     Ú-4/4/17: Z. Krpata                                                                                                                               

                                                                                                                 T: 31.5. 2017 
 

□ Rada SCM - P.Hottmar informoval výbor o jednání Rady SCM, ze kterého členové výboru obdrželi zápis. 

Dále informoval o konzultacích se zástupci oddílů z Moravy k záměru jmenování Moravského kapitána, 

který by koordinoval aktivity juniorů z moravských oddílů. Výbor po projednání konstatoval, že v případě 

potřeb posílení péče o RDJ a jeho členy může být pouze navýšen počet asistentů reprezentačního trenéra. 

Koordinaci činnosti a společných aktivit mládeže z různých oddílů Čech i Moravy, nečlenů RDJ, nebude 

svaz nijak koordinovat.  
  

□ Úkol 2/3/17 -  je plněn – V souladu se schváleným návrhem na novou formu systémové svazové podpory 

přípravy talentované mládeže a RDJ, připravil P. Hottmar s M. Pavelkovou k podpisu smlouvy s vedoucími 

trenéry prvních deseti nejúspěšnějších oddílů v práci s mládeží za rok 2016.            
  

 

3.   Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

RDS    

□ 

 

 

 
□ 

 

 

 

□ 

Informace o přípravě reprezentantů – P. Hottmar informoval o průběhu přípravy, probíhá bez zásadních komplikací 

v gesci RSC. Vedení RD musí respektovat nové programy mezinárodních závodů. Není stále zcela jasné, jaké 

disciplíny se pojedou na MS, ME, SP, MSJ+23 a MEJ+23, přičemž už musí být zaplaceny zálohy na pobyt, 

dopravu, a končí termíny předběžných přihlášek na SP. 

 

Příprava I.NZ - ve spolupráci s STK je připravován závod s ohledem na potřeby vedení RD. Na zasedání STK bylo 

naplánováno provádění startů, nasazování do drah, postupové klíče, hlídání jízd středem dráhy atp., způsob 

zhotovování výsledkových listin atp. Na základě výsledků I.NZ bude provedena nominace na závody SP. 

 

Příprava výjezdů na závody SP 

I. SP Montemor – Portugalsko, zúčastní se pravděpodobně zájemci M. Fuksa, F. Šváb, lodě k zapůjčení zajištěny. 

O startu dále uvažují F. Dvořák a J. Ježová. Pojedou pouze za předpokladu, že se podaří sehnat lodě  C1 Plastex. 

Vedoucí výpravy P.Hottmar, + osobní trenéři a masér Noll 

II. SP Szeged – předpoklad vycestování velká výpravy. Vedoucí P. Hottmar 

III. SP v Bělehradu se koná týden po II. SP v Szegedu, komplikovaná administrativa vývozu lodí mimo EU - pro 

vývoz lodí bude nutný ATA karnet. V Bělehradě budou startovat pouze ti, kteří budou mít jasnou nominaci na 

ME/MS a nebudou muset startovat na II.NZ v Račicích, který se koná ve stejném termínu jako III SP. Vedoucí 

P.Mokrý  
 

□ Příprava lokality pro dlouhodobou přípravu reprezentace v Japonsku - P. Hottmar vycestoval se skupinou expertů 

ČOV do země konání příštích Olympijských her s cílem vyhledat vhodnou lokalitu pro trénink RDS, získávání 

zkušeností s náročnou aklimatizací a přípravu před vlastními hrami. Písemnou informaci z této cesty zaslal členům 

výboru. Připravuje se první otestování vybraných tréninkových podmínek už na podzim 2017.    
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□ 

 

 
 

□ 

Výživové poradenství pro RD - spolupráce s uznávaným expertem v oboru L. Vítkem se rozvíjí dobře. Poradenské 

služby o výživě využívají téměř dvě desítky závodníků. 

 

 

 

Závěrečná příprava na MS -  P. Hottmar informoval o uvažované podobě závěrečné přípravy členů top týmu RDS. 

V Kadani bude trénovat J. Dostál, s trenéry  J.Dziadkowiec, K. Leština , větší skupina pravděpodobně absolvuje 

závěrečné soustředění v Gaviráte (ITA) po dobrých jarních zkušenostech s lokalitou.  
 

□ 

 

 

 
 

□ 

Podněty v zlepšení podmínek pro přípravu RDS v Račicích – náměty přednesli P. Hottmar a P. Náprstek. Prioritou 

je zajistit větší a vybavenější posilovnu a zprovoznit tréninkové startovací zařízení. P.Hottmar zajistí pro RDJ a 

RDS výrobu speciální lavičky na přítahy (pro testy SCM/RDJ + kempy RDJ). Na letní sezónu může být zapůjčena 

do Račic. Dovybavení nových prostor v Račicích proběhne až po letošních šampionátech konaných v Račicích 

(ME, MS) 

 

Tenzometrické testováni - P. Hottmar připraví na základě výsledků I.NZ a na základě konzultací s osobními trenéry 

a organizaci testování dynamografie specializovaným pracovištěm z Varšavské univerzity. Připraví návrh termínu a 

seznamu adeptů pro testování.                                                                      Ú-5/4/17: P. Hottmar                                                                                                                               

                                                                                                                                  T: 31.5. 2017 
 

□ Podpora činnosti trenérů reprezentantů v RSC - J. Boháč informoval o realizaci finanční podpory práce trenérů RSC 

z prostředků ČSK, které umožňuje navýšená státní podpora reprezentace. Ve spolupráci s vedoucími RSC a 

trenérem RD bude realizována od dubna 2017, ve formě pohyblivé odměny s uplatněním zpětná vazby na plnění 

požadavků a potřeb reprezentace. Výbor podporu po projednání schválil.  
 

□ Výzkum dlouhodobého sledování vysokohorské přípravy - VSC USK Praha se ve spolupráci s odborným garantem 

MUDr. Větvičkou, členem lékařské komise ČOV, zapojí do dlouhodobého výzkumu. Svaz bude o výsledcích 

výzkumu informován.  

  

RDJ  

□ 

 

 

 

 

 

□ 

Organizace akcí RDJ - P.Hottmar informoval o přípravě některých akcí RDJ. Tradiční regata juniorů v Piešťanech 

26.-28.5. se koná týden před II.NZ, proto většina klubů dává přednost tréninku a na Slovensko pojede menší 

výprava, většinou z moravských klubů. Vedoucí výpravy bude V. Stejskal, protože juniorská regata koliduje se SP 

Szeged.  Závody EYOF v Györu kolidují s termínem M-ČR na krátké tratě a s MSJ v Bascově. Proto do Györu 

pojede 6 závodníků do 16ti let, kteří nebudou v nominaci na MSJ. Vedoucí T. Charvát, trenér Z. Krpata nebo P. 

Rothmeier.  Bude řešeno aktuálně podle vývoje nominací. P.  
 

Záměr nákupu materiálu pro RDJ – na základě rozpočtu RDJ který umožní materiální dovybavení členů RDJ i 

účastníků závodu OH nadějí, P.Hottmar připraví návrh na nákup vybavení podle potřeb. K dispozici budou 

vyčleněny neinvestiční zdroje státní dotace pro přípravu reprezentace.        Ú-6/4/17: P. Hottmar                                                                                                                               

                                                                                                                                    T: 31.5. 2017 

 

RDM  

□ 

  

Informace o činnosti RDM – T. Ježek informoval členy Výboru SRK ČSK o připravené maratonské sezoně:  

Český pohár v maratonu bude v letošním roce v Hradci Králové. O účast je zájem. První závod SP se pojede 

v Belgii v Mechelenu. Vedoucí výpravy V. Dubský, bude poučen T.Ježkem o povinnostech odpovědnosti  

vedoucího výpravy. Startovat budou 2 kajakáři a 2 kanoisté.  ME se koná v Portugalsku, dopravu lodí zajistí T. 

Ježek, top závodníci budou mít zajištěnu leteckou dopravu, zbytek výpravy bude cestovat autem s loděmi. 

Na MS v Jihoafrické republice se předpokládá účast šesti závodníků a dvou vedoucích. 

Na závod SP v Číně nám pořadatel hradí 3 závodníky. Celkem do Číny vycestuje šest osob, 4 závodníci a 2 

vedoucí. 

 

 

 

      4.   Různé 

 

□ 

 

 

Investice ČSK v Račicích – Stavba průplavu z vratného kanálu do závodní dráhy a mostu na 600m v Račicích 

z prostředků MŠMT je dokončena, 27.4. bude zatěžkávací zkouška,  kolaudace 4.5. Rekonstrukce cílové věže 

3.-5.patro je investicí NOC-VS a bude dokončeno do konce dubna.   
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□ 

 

Financování ČSK v roce 2017 – Peníze na státní reprezentaci (program I MŠMT) jsou již na účtu ČSK. 

Nejbližších dnech se očekávají dotace za programy talentované mládeže a činnost svazu (programy MŠMT II a 

V). Návrh rozpočtu připraví k projednání ve výboru na příští schůzi J.Boháč a P.Mokrý. 

                                                                                                              Ú-7/4/17: J. Boháč, P. Mokrý                                                                                                                               

                                                                                                                          T: 23.5. 2017 
  
  

□ 

 

Příprava MS – J.Boháč podal informace, práce organizačního výboru běží, vše bude vyzkoušeno při ME ve 

veslování 25.-28.5. což je výhoda. Problémy průběžně řešeny, financování by mělo být v požadované výši 

zajištěno z dotace MŠMT a sponzorských příspěvků. ICF konečně s velkým zpoždění zveřejnila program MS a 

uzavřela dohody k užití vysílacích práv, na základě kterých může ČT začít jednat. Připravuje se návrh distribuce 

omezeného množství volných vstupenek pro oddíly SRK ČSK, aktivní rozhodčí sekce a bývalé reprezentanty. 
   

□ 

 

K úkolu 11/1/17 který je průběžně plněn seznamy VIP hostů se průběžně doplňují. Další kontrolu jmen na 

seznamech zpracovaných pro oddělené VIP zóny pro ICF, národní federace, zástupce sponzorů, představitele 

vlády, územních samospráv a politiků, provede pracovní skupina J.Boháče, P.Bednář. 

                                                                                                                    Ú-8/4/17: J. Boháč, P. Bednář                                                                                                                               

                                                                                                                                T: 31.5. 2017 
 

□ Ú-3/3/17: úkol pro oddíly trvá. Zákonné povinností členů ČSK z nového občanského zákoníku - Sekretariát 

provedl kontrolu, zda členské subjekty SRK ČSK splnily ve tříleté lhůtě zákonné povinnosti pro spolky - 

upravily a zaregistrovaly u rejstříkového soudu stanovy, a zveřejňují ve spolkovém rejstříku povinné 

dokumenty ve sbírce listin. Byla provedena kontrola stanov a úplných výpisů. Tuto povinnost dosud nesplnilo 

10 oddílů rychlostní kanoistiky, i když byly opakovaně vyzvány k odstranění nedostatků.  

Výbor ČSK v únoru projednal a schválil postup k naplnění zákonných norem, který platí pro všechny členské 

subjekty svazu - Výbor ČSK stanovuje členským subjektům konečný termín pro doručení nově 

registrovaných stanov do sídla sekretariátu ČSK na den 30.6.2017. Pokud do tohoto data nebude mít ČSK 

k dispozici stanovy členského oddílu/klubu podle NOZ, bude takový členský subjekt v roce 2017 bez nároku na 

případné dotace svazu. Členové takového oddílu/klubu, pokud mají zakoupeny registrační známky ČSK na rok 

2017, budou do konce roku 2017 platnými členy ČSK se všemi právy a povinnostmi (účast v soutěžích). Po 

datu 31.12.2017 však bude oddíl/klub, který nemá stanovy v souladu s platnou legislativou, vyřazen z členské 

databáze ČSK. A to především z důvodů, aby nemohla být nijak zpochybňována členská základna ČSK při 

žádostech na MŠMT o podporu z dotačních programů ze státního rozpočtu. Bude tak uplatněn čl.5, odst.2, bod 

D) pís. g) Stanov ČSK.  Členy ČSK zůstanou po 31.12.2017 pouze spolky splňující veškeré náležitosti 

českého právního řádu. Členské subjekty, jejichž členství po 31.12.2017 z výše uvedených důvodů zanikne, a 

budou mít zájem o členství v ČSK, budou muset podat na svaz znovu přihlášku ke členství v ČSK. Dopis 

s informací (připraví předseda) sekretariát rozešle do všech sdružených oddílů v ČSK, kterých se situace týká.  

Sekretariát bude všechny oddíly, které nemají povinnosti splněny, budou sekretariátem opakovaně upozorněny. 

                                                               Ú-3/3/17: P. Mokrý, statutární zástupci SK/TJ sdružených v ČSK 

                                                                                                                           T: 30.6. 2017   
      

□ 

 

Diskuse k úpravám obsahu webu kanoe.cz - Z. Krpata upozornil na některé připomínky hnutí na obsah a 

možnosti vkládání zpráv z regionů na webové stránky ČSK. Tento bod bude zařazen do programu příští schůze. 

                                                                                                      Ú-9/4/17: J. Boháč, Z. Krpata                                                                                                                              

                                                                                                                 T: 23.5. 2017 
                                                    

□ 

 

Situace na Císařské louce v Praze - po úmrtí Theodora Kohouta, který byl jako podnikající osoba smluvním 

partnerem ČSK ve smlouvě o nájmu sportovního areálu – kempu na Císařské louce na dobu určitou do 31.12. 

2019, bude jednáno s jeho spolupracovníky v čele s K.Kadlecem o novém nastavení smluvní strany. J. Heller 

projedná a navrhne výboru podobu nové smlouvy se stávajícím pracovním týmem kempu. Je oboustranný zájem 

pokračovat v nájmu za stávajících podmínek.                               Ú-10/4/17: J. Heller                                                                                                                               

                                                                                                                     T: 23.5. 2017 
 

□ 

 

Úkol z minulého jednání, bez čísla - Příprava Konference ČSK byl splněn. Sekretariát zaslal delegátům 

Konference ČSK pozvánku a potřebné podklady. Jednání se se uskuteční 16.5. 2017 v Praze  na Strahově 

v 16:30. Za SRK ČSK se zúčastní delegáti schválení valnou hromadou sekce v prosinci 2016.   

  

 

            Zapsal: P. Mokrý                                                    Příští  jednání  výboru SRK ČSK se koná  23.5. 2017 


